
Bestyrelsens beretning for 2018 
 
 
2018 har været et forholdsvis roligt år. Der har heldigvis ikke været de store og alvorlige sager, 
som har kostet megen tid og kræfter - og så alligevel: 
 
Kystsikring 
Vores deltagelse i fællesprojektet med sandfodring startede i år og som nævnt i vores nytårshilsen 
måtte vi væbne os med tålmodighed, indtil klagesagen vedr. sand fra Hirtshals havn blev afgjort. 
Det er nu sket og klagen blev afvist, så vi nu kan komme i gang med sandfodringen. Hvornår det 
sker kan vi ikke sige noget om, idet det er Hirtshals Havn, der bestemmer, hvornår der skal 
uddybes. 
Det er ærgerligt at de udtalelser om medfinansiering, der kom fra politisk hold ikke klarede turen 
gennem finanslovsforhandlingerne;  så vi må sætte vores lid til, at kommunen får andel i de midler, 
der på landsplan er afsat. 
 
Høfderne ved Skallerup 
Hjørring kommune har besluttet at påbyde feriecentret at fjerne høfderne, der har været skyld i en 
kraftig læside erosion, 
 
Nedkørslen ved Nørlev Strandvej 
Desværre holdt vores forudsigelser om nedkørslen stik. Et kraftigt blæsevejr og vejen er væk. Vi 
mener stadig, at den bedste løsning vil være at skabe en fladere vejstruktur. 
Hjørring kommune er ved at lave en samlet kystplan, hvor  ‘serviceniveauet’ for bla. tilgangen til 
strandene skal fastlægges. Der arbejdes fx med muligheden af, at der kun skal være adgang til 
stranden i sommermånederne.  
 
 
 


